

No. 15824. CONVENTION ON THE INTERNATIONAL REGULATIONS FOR PREVENTING COLLISIONS AT SEA, 1972. CONCLUDED AT LONDON ON 20 OCTOBER 1972<sup>1</sup>

N° 15824. CONVENTION SUR LE RÈGLEMENT INTERNATIONAL DE 1972 POUR PRÉVENIR LES ABORDAGES EN MER. CONCLUE À LONDRES LE 20 OCTOBRE 1972<sup>1</sup>

#### ACCESSIONS

*Instruments deposited with the Secretary-General of the International Maritime Organization on:*

1 March 1984

DJIBOUTI

(With effect from 1 March 1984.)

14 May 1984

CAMEROON

(With effect from 14 May 1984.)

#### TERRITORIAL APPLICATION

*Notification effected with the Secretary-General of the International Maritime Organization on:*

24 May 1984

NETHERLANDS

(In respect of the Netherlands Antilles. With effect from 1 July 1984.)

*Certified statements were registered by the International Maritime Organization on 13 March 1985.*

#### ADHÉSIONS

*Instruments déposés auprès du Secrétaire général de l'Organisation maritime internationale le :*

1<sup>er</sup> mars 1984

DJIBOUTI

(Avec effet au 1<sup>er</sup> mars 1984.)

14 mai 1984

CAMEROUN

(Avec effet au 14 mai 1984.)

#### APPLICATION TERRITORIALE

*Notification effectuée auprès du Secrétaire général de l'Organisation maritime internationale le :*

24 mai 1984

PAYS-BAS

(A l'égard des Antilles néerlandaises. Avec effet au 1<sup>er</sup> juillet 1984.)

*Les déclarations certifiées ont été enregistrées par l'Organisation maritime internationale le 13 mars 1985.*

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, vol. 1050, p. 16, and annex A in volumes 1057, 1077, 1110, 1126, 1140, 1143, 1153, 1175, 1196, 1208, 1225, 1265, 1286, 1323 and 1355.

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 1050, p. 17, et annexe A des volumes 1057, 1077, 1110, 1126, 1140, 1143, 1153, 1175, 1196, 1208, 1225, 1265, 1286, 1323 et 1355.